

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MARCH 8, 1979

(4)

[Text]

The Standing Committee on Transport and Communications met at 9:45 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Campbell, presiding.

Members of the Committee present: Mr. Béchard, Miss Campbell (*South Western Nova*), Messrs. Campbell (*LaSalle-Émard-Côte Saint-Paul*), Cadieu, Gauthier (*Ottawa-Vanier*), Lapointe, Loïselle (*Saint-Henri*), Masniuk, Mazankowski, McRae, Murta, Nowlan, Oberle, Roy (*Laval*), Scott (*Haliburton-Wentworth*) and Smith (*Saint-Jean*).

Appearing: The Honourable Otto E. Lang, Minister of Transport.

Witnesses: From the Department of Transport: Mr. W. M. McLeish, Administrator, Canadian Air Transportation Administration and Mr. R. Y. J. Giroux, Administrator, Canadian Surface Transportation Administration.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Friday, February 23, 1979, relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1980 (*See Minutes of Proceedings, Monday, March 5, 1979, Issue No. 1*).

The Committee resumed consideration of Vote 1—Departmental Administration—Operating expenditures under TRANSPORT.

Mr. Mazankowski moved,—That the Departmental Administration Program under Vote 1 be reduced by \$22,000 and that an interim report to this effect be made to the House of Commons no later than Tuesday, March 13th, 1979.

After debate, the question being put on the motion, it was, by a show of hands, negatived: YEAS 7; NAYS 8.

The Minister and the witnesses answered questions.

Mr. Murta proposed to move,—That the Minister of Transport be denied authority to spend any revenues during the fiscal year 1979-80 with respect to user charges for general aviation and that an interim report be presented to this effect to the House of Commons not later than Tuesday, March 13, 1979.

The Chairman reserved his decision.

Questioning was resumed.

At 11:00 o'clock a.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 8 MARS 1979

(4)

[Traduction]

Le Comité permanent des transports et des communications se réunit aujourd'hui à 9 h 45 sous la présidence de M. Campbell (président).

Membres du Comité présents: M. Béchard, M^{lle} Campbell (*South Western Nova*), MM. Campbell (*LaSalle-Émard-Côte Saint-Paul*), Cadieu, Gauthier (*Ottawa-Vanier*), Lapointe, Loïselle (*Saint-Henri*), Masniuk, Mazankowski, McRae, Murta, Nowlan, Oberle, Roy (*Laval*), Scott (*Haliburton-Wentworth*) et Smith (*Saint-Jean*).

Comparaît: L'honorable Otto E. Lang, ministre des Transports.

Témoins: Du ministère des Transports: M. W. M. McLeish, administrateur, Administration canadienne du transport aérien et M. R. Y. J. Giroux, administrateur, Administration canadienne du transport de surface.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du vendredi 23 février 1979 relatif au Budget principal pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980 (*Voir procès-verbal du lundi 5 mars 1979, Fascicule n° 1*).

Le Comité reprend l'étude du crédit 1—Administration du ministère—Dépenses de fonctionnement sous la rubrique TRANSPORTS.

M. Mazankowski propose,—Que le programme d'Administration du ministère, au crédit 1, soit réduit de \$22,000 et qu'un rapport provisoire à cet effet soit envoyé à la Chambre des communes au plus tard le mardi 13 mars 1979.

Après débat, la motion, mise aux voix, est rejetée par un vote à main levée par 8 voix contre 7.

Le ministre et les témoins répondent aux questions.

M. Murta propose,—Que le ministre des Transports ne soit pas autorisé à dépenser des revenus au cours de l'année financière 1979-1980 relativement aux frais des usagers de l'aviation générale et qu'un rapport provisoire soit présenté à cet effet à la Chambre des communes au plus tard le mardi 13 mars 1979.

Le président réserve sa décision.

L'interrogation se poursuit.

A 11 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Santosh Sirpaul

Clerk of the Committee